
 

 

 

 

БАШТАНСЬКА  МІСЬКА РАДА  

БАШТАНСЬКОГО  РАЙОНУ МИКОЛАЇВСЬКОЇ  ОБЛАСТІ 

П Р О Т О К О Л 

  Від 04  квітня  2019 року № 34   

м. Баштанка 

 ХХХІУ позачергова  сесія  сьомого   

скликання 

Місце проведення: зал засідань  

                                  міської ради 

Час 09.00 год. 

                                                                         

Всього  обрано  депутатів – 26 

Присутні  на  сесії  міської  ради – 16 (реєстраційний листок додається) 

       

Головуючий на сесії – Рубський Іван Васильович,  міський голова.    

 

       Тридцять четверта позачергова  сесія скликана у зв’язку з виникненням 

наступних обставин: 

-   нагальна необхідність розгляду питань щодо надання дозволу на 

розробку проекту землеустрою по відведенню земельної ділянки в постійне 

користування під будівництво та обслуговування заглибленої комплексної 

насосної станції модульного типу по вул. Квітневій, 2а, у зв'язку з 

надходженням звернення від Управління екології та природних ресурсів 

Миколаївської обласної державної адміністрації та обмеженим терміном (до 

01 травня 2019 року) подання заявок на здійснення природоохоронних 

заходів до Мінприроди; 

- Нагальна необхідність  зміни цільового призначення земельної ділянки, 

передбаченої для будівництва та обслуговування басейну для плавання 

збірного типу, у зв'язку з надходженням листа від ТОВ «ЮВЕНТА-ГРУП 

Україна» та поданням відкоригованого проекту на експертизу (зауваження 

від експертів щодо необхідності зміни з поточного призначення «Для 

будівництва та обслуговування будівель закладів освіти» на необхідне 

призначення «Для будівництва та обслуговування об'єктів фізичної культури 

і спорту»); 

- Виникла необхідність видання містобудівних умов та обмежень на 

проектування на об'єкт «Нове будівництво ярмарково-фестивальної площі-

трансформер «Ярмаркова» по вулиці Театральній в м.Баштанка» (довідка 

відділу з питань містобудування, архітектури та містобудівного кадастру та 

цивільного захисту щодо необхідності зміни цільового призначення 

земельних ділянок). 

     Проекти рішень були ретельно розглянуті на спільному засіданні  

депутатських комісій. Усі пропозиції та рекомендації враховано. 
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     Окрім цього, депутати також отримали проекти рішень на руки на 

паперових носіях.  
 

В роботі сесії взяли участь: 

- Вадатурський Андрій Олексійович – народний депутат України,  

- Славінський Олександр Дмитрович – перший заступник голови 

Баштанської РДА, виконувач функцій та повноважень голови 

Баштанської РДА, 

- Драгуновський Володимир Вікторович – перший заступник міського 

голови, 

- Євдощенко Світлана Вікторівна – заступник міського голови  питань 

діяльності виконавчих органів ради, 

- Кононенко Лариса Анатоліївна – керуюча справами виконавчого 

комітету, 

- Сириця Леонід Миколайович – головний архітектор ОТГ, 

- Шафорост Наталія Григорівна - начальник відділу енергоменеджменту, 

муніципальних ініціатив та інвестицій, 

- Бублик Іван Анатолійович - начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища,   

- Т.в.о.старост та староста с.Новоєгорівка, 

- Працівники виконавчого апарату міської ради. 

 
Рубський І.В. запропонував депутатам провести реєстраційне голосування. 

 

         Проведено реєстраційне голосування. 

 

         Зареєструвалося 16 депутатів міської ради і міський голова. 
      

              Міський голова Рубський І.В. повідомив, що на ХХХІУ позачергову 

сесію прибуло 16 депутатів та оголосив про відкриття ХХХІУ позачергової 

сесії  Баштанської міської ради сьомого скликання.  

 

 (Лунає  Державний  Гімн  України) 

 

       Згідно з пунктом 11 статті 46 Закону України «Про місцеве самоврядування 

в Україні», сесія міської  ради  є  повноважною, якщо  в  її  пленарному 

засіданні  бере  участь  більше  половини  депутатів  від  загального  складу  

ради.  

 

        Міський голова Рубський І.В. запропонував обрати секретаріат у 

кількості трьох депутатів: 

 

Майданов Віктор  Володимирович, політичної партії «Самопоміч», 

Грицюк Віталій Анатолійович,  від політичної партії «Народний фронт», 

Чернова Зінаїда Миколаївна, від політичної партії «Відродження». 

 Проведено голосування. 
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Підсумки голосування: «ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, 

«НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 

        Також головуючий на сесії міський голова Рубський І.В. вніс пропозицію 

обрати лічильну комісію у кількості трьох депутатів: 

 

Таранкова Світлана Володимирівна,  від політичної партії  «Наш край», 

Олійник Ігор Олександрович, від політичної партії БПП «Солідарність», 

Заболотня Лідія Іванівна, від політичної партії  «ВО «Батьківщина». 

                                                 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування: «ЗА» - 16, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -1, «НЕ 

ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 

        Головуючий на сесії міський голова Рубський І.В. оголосив порядок 

денний ХХХІУ позачергової сесії міської ради і запропонувала проголосувати 

за його затвердження в цілому. 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

 

ПОРЯДОК  ДЕННИЙ 

ХХХІУ позачергової  сесії міської ради  сьомого скликання: 

 

 

1. Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою по відведенню 

земельної ділянки в постійне користування. 

Інформує: Бублик І.А, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

2. Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо зміни цільового 

призначення земельної ділянки. 

 
Інформує: Бублик І.А, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

1. СЛУХАЛИ:  

Про надання дозволу на розробку проекту землеустрою по відведенню 

земельної ділянки в постійне користування. 

Доповідав: Бублик І.А, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Головуючий  на сесії Рубський І.В. проінформував, що в ході обговорення на 

спільному засіданні постійних комісій було внесено уточнення до проекту 

рішення в частині зменшення загальної площі земельної ділянки під 
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будівництво та обслуговування заглибленої каналізаційно – насосної 

станції модульного типу з 0,05 га на 0,005 га. 

    

Проведено голосування з урахуванням уточнення. 

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 1  додається) 

 

2. СЛУХАЛИ:  

Про дозвіл на розробку проекту землеустрою щодо зміни цільового 

призначення земельної ділянки. 

Доповідав: Бублик І.А, начальник відділу з питань земельних 

відносин та охорони навколишнього середовища 

 

Проведено голосування. 

Підсумки голосування:  

«ЗА» - 17, «ПРОТИ» - 0, «УТРИМАЛИСЬ» -0, «НЕ ГОЛОСУВАЛИ» - 0 

ВИРІШИЛИ:      (рішення міської ради  № 2  додається) 

      

        Міський  голова Рубський І.В.. надав депутатам  можливість виступу та 

внесення пропозицій. 

  

ВИСТУПИЛИ: 

Майданов В.В., депутат міської ради, який наголосив на необхідності вжиття 

заходів щодо відновлення роботи  відділу державної реєстрації виконавчого 

комітету міської ради у зв’язку з тим, що на сьогоднішній день даний відділ не 

працює, так як за результатами перевірки спеціалістів 7-РСТУ зупинено 

експлуатацію приміщення, в якому він був розміщений на умовах оренди (КП 

«Баштанське районне БТІ). До нього, як до депутата міської ради вже 

звертаються громадяни з проханням посприяти у відновлені роботи відділу 

державної реєстрації. 

 

Рубський І.В., міський голова,  який проінформував, що міська рада вживає 

заходів щодо  відновлення роботи відділу державної реєстрації.  Листи з 

проханням посприяти у вирішенні питання щодо недопущення зупинення 

експлуатації приміщення КП «Баштанське РБТІ» направлені до голови 

Миколаївської ОДА, голови Миколаївської обласної ради, начальника ГУ ДСНС 

України в Миколаївській області. Дане приміщення перебуває у власності 

Баштанської районної ради. На сьогоднішній день міською радою здійснюється 

пошук альтернативного приміщення для тимчасового розміщення відділу 

державної реєстрації. Вже досягнені  домовленості  з районною радою та РДА 

щодо надання відповідного приміщення. Тим часом керівництвом КП 

«Баштанське РБТІ» будуть вжиті заходи щодо усунення виявлених порушень, 

оброблено дерев’яні конструкції покрівлі та покращено протипожежну безпеку. 
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Славінський О.Д., перший заступник голови Баштанської РДА, виконувач 

функцій та повноважень голови Баштанської РДА, який наголосив на тому, що 

необхідно планувати видатки на покращення протипожежної безпеки всіх 

закладів комунальної власності, особливо дитячих установ. Так як на 

сьогоднішній день ГУ ДСНС України розпочато застосування досудової 

практики в частині виконання їх приписів. Підтримав міського голову 

Рубського І.В. та проінформував, що вже в понеділок 8 квітня 2019 року КП 

«Баштанське РБТІ» планує укласти договір на здійснення комплексу 

протипожежних заходів і усунути виявлені порушення в найкоротший термін 

(близько 2-х тижнів).      

   

Гапішко С.В., депутат міської ради, яка проінформувала депутатів що до неї, як 

до депутата міської ради вкотре звернулися мешканці вулиці Грушевського 

м.Баштанка щодо обмеження руху вантажних автомобілів по даній вулиці. 

Мешканці вулиці наголошують на тому, що рух важковагового транспорту не 

лише знищує дорожнє покриття вулиці, але ще й спричиняє появу тріщин в їх 

будинках.  

 

Рубський І.В., міський голова, який запропонував доручити виконавчому 

комітету міської ради на черговому засіданні розглянути питання щодо 

обмеження проїзду для великовантажного транспорту на даній вулиці. 

  

 

        Міський голова Рубський І.В. оголосив про те, що проекти рішень 

порядку  денного ХХХІУ позачергової сесії міської ради були розглянуті та 

оголосив про закриття сесії.  

       

                                                 Лунає  Державний  Гімн  України. 

 

 

 

Міський голова                                                                    І.РУБСЬКИЙ 

 

 

 

Протокол вела: начальник відділу організаційно-  

кадрової роботи та контролю                                                  

                                               Ю.ГЛАДКА 

 

 

 

 


